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 PROTOKÓŁ nr XXII/2016 

 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 17sierpnia 2016 r. w godzinach 14
00

 – 16
10 

w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Radni obecni: 

1. Andrzej Paweł Chuchnowski 

2. Tadeusz Czerwiecki 

3. Zbigniew Roman De – Mezer 

4. Zbysław Wojciech Grajek 

5. Dorota Anna Jabłońska 

6. Jacek Juszkiewicz  

7. Bożena Maria Kamińska   

8. Zdzisław Koncewicz   

9.  Karol Korneluk  

10. Stanisław Kulikowski  

11. Kamil Lauryn 

12. Andrzej Łuczaj  

13. Wojciech Malesiński    

14. Józef Wiesław Murawko  

15. Wojciech Pająk 

16. Zdzisław Przełomiec  

17. Anna Ruszewska 

18. Irena Bożena Schabieńska 

19. Sławomir Jan Szeszko  

20. Andrzej Turowski  

21. Piotr Wasiukow 

Nieobecny: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Grzegorz Gorlo  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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W obradach uczestniczyli: 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnik Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straży, sołtysi, 

prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji       

i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  

 

Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Zdzisław Przełomiec otworzył XXII sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady: Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk, Ewę B. Sidorek     

i Łukasza Kurzynę - Zastępców Prezydenta Miasta, Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta, 

przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radcę prawnego, 

naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 21 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Jednocześnie Przewodniczący poinformował, że o swojej nieobecności 

na obradach poinformowali radni Bogdan Bezdziecki i  Grzegorz Gorlo.    

Ad pkt. 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec przypomniał, że proponowany porządek obrad został dostarczony 

radnym przy zwołaniu sesji. Na wniosek Prezydenta Miasta wnoszę do porządku obrad jako 

pkt.11- Przyjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 sierpnia 2016 roku         

w sprawie przebiegu dróg ekspresowych w Polsce północno-wschodniej w tym nowego 

odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk(S61)- Knyszyn(S19) oraz poprawy połączeń drogowych 

na trasie DK nr 8 Suwałki-Białystok. Ponad to wnoszę do porządku obrad jako                   

pkt. 19- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: ”Budowa  i rozbudowa drogi gminnej    

Nr 102019B Bobrowisko-Wiatrołuża km 0 + 000 – km 2+402 do drogi powiatowej nr 1153B  

-Etap II . Pozostałe punkty otrzymują kolejną numerację. 

 

Radni nie zgłosili uwag, wobec czego przyjęli następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXI/2016 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                               

29 czerwca 2016 roku.    

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej           

w Suwałkach od dnia  30 czerwca 2016 roku.     
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z parków, placów 

miejskich, skwerów i terenów rekreacyjnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Suwałki.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego ulicami: Gen. Podhorskiego, Gen. 

Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, Modrzewiową i Grabową w Suwałkach. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Bakałarzewską, zachodnią granicą miasta, 

ulicą Zastawie oraz byłą bocznicą kolejową   w Suwałkach. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku  od nieruchomości.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta do 

zaciągnięcia pożyczki.  

11. Przyjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 sierpnia 2016 roku               

w sprawie przebiegu dróg ekspresowych w Polsce północno-wschodniej w tym nowego 

odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk(S61)- Knyszyn(S19) oraz poprawy połączeń 

drogowych na trasie DK nr 8 Suwałki-Białystok. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

17. Informacja z działalności Parku Naukowo-Technologicznego Polska – Wschód                 

w Suwałkach Sp. z o.o.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: "Budowa pełnowymiarowej sali 

gimnastycznej wraz z zapleczem sportowym i łącznikiem przy istniejącym budynku 

Zespołu Szkół w Starym Folwarku". 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: ”Budowa  i rozbudowa drogi gminnej 

Nr 102019B Bobrowisko-Wiatrołuża km 0 + 000 – km 2+402 do drogi powiatowej          

nr 1153B-Etap II . 
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20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2016 rok.                            

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2016–2030.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie rozpatrzenia skargi Ireny D. na działalność 

Prezydenta Miasta Suwałk.  

23. Wybór  wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach.   

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych komisji 

Rady Miejskiej w Suwałkach. 

25. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

26. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr XXI/2016 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                            

29 czerwca 2016 roku.    

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z XXI sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. 

Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu 

poprzedzającym sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 

16 sierpnia 2016 r.  

 

W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr XXI/2016 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej         

w Suwałkach od dnia  30 czerwca 2016 roku.   

Przewodniczący poinformował, że powyższa informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Nie stwierdzono uwag i pytań. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk                    

i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia  30 czerwca 2016 roku została 

przyjęta.  

 Informacja stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 7 do protokołu. 
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Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/265/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

-stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z parków, placów 

miejskich, skwerów i terenów rekreacyjnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Suwałki.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/266/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie ustalenia zasad korzystania  z parków, placów miejskich, skwerów i terenów 

rekreacyjnych stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

-stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad pkt. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego ulicami: Gen. 

Podhorskiego, Gen. Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, Modrzewiową i Grabową      

w Suwałkach. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/267/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk 

ograniczonego ulicami: Gen. Podhorskiego, Gen. Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, 

Modrzewiową i Grabową w Suwałkach. 

-stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Bakałarzewską, zachodnią granicą miasta, 

ulicą Zastawie oraz byłą bocznicą kolejową   w Suwałkach. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 19  do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 20  do protokołu. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/268/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego 

ulicą Bakałarzewską, zachodnią granicą miasta, ulicą Zastawie oraz byłą bocznicą 

kolejową  w Suwałkach. 

-stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku  od nieruchomości.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/269/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 

-stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta  do 

zaciągnięcia pożyczki.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 26  do protokołu. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/270/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta  do zaciągnięcia pożyczki. 

-stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Przyjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 sierpnia 2016 roku             

w sprawie przebiegu dróg ekspresowych w Polsce północno-wschodniej w tym nowego 

odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk(S61)- Knyszyn(S19) oraz poprawy połączeń 

drogowych na trasie DK nr 8 Suwałki-Białystok. 

 

Głosowanie nad przyjęciem stanowiska :   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie zostało przyjęte  

Stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 sierpnia 2016 roku w sprawie 

przebiegu dróg ekspresowych w Polsce północno-wschodniej w tym nowego odcinka 

drogi ekspresowej S16 Ełk(S61)- Knyszyn(S19) oraz poprawy połączeń drogowych na 

trasie DK nr 8 Suwałki-Białystok. 

- stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

Ad pkt. 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Tadeusz Czerwiecki stwierdził, że około miesiąca temu na ulicy Szpitalnej zostały 

zdemontowane dwa ograniczniki prędkości umiejscowione przy szkole. Od razu uaktywnili 

się kierowcy, którzy jeżdżąc z dużą prędkością samochodami zaczęli stwarzać bardzo duże 

niebezpieczeństwo. Radny zawnioskował o przywrócenie tych ograniczników albo 

wybudowanie podwyższonego przejścia dla pieszych podobnego do zlokalizowanego na ulicy 

Kowalskiego. Kolejną sprawa jaka poruszył radny jest regulamin i wymiar kar za 

niewniesienie opłaty za parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania w Suwałkach. Jako 

przykład podał dwóch parkujących pojazdy gdzie pierwszy spóźnił się kilka minut                   

z wykupieniem kolejnego biletu, a drugi parkujący nie wniósł jakiejkolwiek opłaty za 

parkowanie. Obaj zostali ukarani karą w tej samej wysokości. Radny proponuje renegocjacje 

umowy z operatorem strefy lub zapis w przyszłej umowie aby wprowadzić gradację opłat 

karnych zależną od czasu spóźnienia. Kolejnym problemem jaki dostrzega radny jest zbyt 

duża zwyżka opłaty karnej za brak opłaty za parkowanie. Jeżeli karna opłata zostanie 

wniesiona w ciągu 7 dni wynosi 30zł, a jeśli po tym terminie ulega podwojeniu do ponad 
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50zł. Jest to wg radnego skok iście lichwiarski.  Kolejną sprawą poruszoną przez radnego są 

wpływy do Międzyzakładowej  Spółdzielni Mieszkaniowej dużej ilości podań o zwolnienie      

z opłat za gospodarowanie śmieciami w związku z niezamieszkiwaniem lokalu. Radny pyta 

czy miasto prowadzi monitoring tego typu deklaracji. Kolejną sprawą jest złożony przez 

radnych PiS projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wód opadowych.  Radny zapytał 

czemu projekt nie jest procedowany i kiedy będzie.   

 

Anna Ruszewska zwróciła uwagę na wypowiedź Pana Prezydenta Czesława Renkiewicza     

w jednej ze stacji radiowych, o małym zainteresowaniu „Budżetem Obywatelskim”. Radna 

wspomniała że od początku tego programu organizacje pozarządowe w tym Stowarzyszenie 

Pryzmat postulowały by wzmocnić budżet poprzez  działania promocyjno- informacyjne         

i wsparcie inicjatyw mieszkańców. W przekonaniu radnej plakat i ulotka to za mało. 

Wszystko wskazuje, że w tegorocznej edycji zabrakło kampanii informacyjno- promocyjnej- 

edukacyjnej takiej jak spotkania w osiedlu, wizyty badawcze, doradztwa i inspiracji 

tworzonych przez mieszkańców projektów, tak jak to się dzieje w innych samorządach. 

Radna pyta, skoro Pan Prezydent dostrzega małe zainteresowanie projektem, czy nie należy 

wzmocnić poprzez przygotowanie i przeprowadzenie kampanii edukacyjno- promocyjnej 

realnie wspierającej naszych mieszkańców w tworzeniu projektów w ramach Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2017r. 

 

Andrzej Łuczaj przedstawił pod rozwagę propozycję oznakowania ścieżek rowerowych 

przecinających jezdnie jakimś jednolitym wyraźnym kolorem. Radny wskazał niski koszt 

takiego przedsięwzięcia w stosunku do poprawy bezpieczeństwa. W szczególności kierowcy 

dojeżdżający do skrzyżowania mieliby pewność że przejście dla pieszych jest połączone         

z przejazdem dla rowerów. Według radnego dotychczasowe oznakowanie przejść dla 

pieszych połączonych z przejazdem dla rowerów jest mało czytelne i prowokuje do łamania 

przepisów drogowych, szczególnie przez rowerzystów. Druga sprawa dotyczy osiedla 

Klasztorna. Radny zwrócił uwagę na zły stan techniczny mostka przy wiadukcie kolejowym. 

W prawdzie  niedaleko wybudowano ścieżkę rowerową lecz mieszkańcy nadal chętnie 

korzystają ze starego, zniszczonego mostka którego naprawy dokonują sami mieszkańcy 

dokręcając deski. Radny dla bezpieczeństwa proponuje całkowite rozebranie mostka lub 

doprowadzenie go do stanu bezpiecznego użytkowania. Radny podziękował Prezydentowi za 

nową ścieżkę i kładkę pieszo- rowerową obok sądu  jednocześnie zwracając uwagę, że            

z niewiadomych względów nie został dokończony chodnik na odcinku około 50m. Sugestią 

radnego, chodnik można dokończyć z rozbiórkowej kostki brukowej. Na potwierdzenie 

powyższych problemów. A. Łuczaj przekazał Panu Prezydentowi dokumentację zdjęciowa 

omawianych miejsc.   

 

Irena Schabieńska zadała pytanie, kiedy zakończy się remont ulicy Świerkowej? W ocenie 

radnej październikowy termin zakończenia prac nie zostanie dotrzymany. Kolejną wątpliwość 

budzi jakość wykonywanych prac. Szczególnie chodzi o wysepkę przed wjazdem na rondo 

ulic Nowomiejskiej i Świerkowej, która jest źle wyprofilowana, czego potwierdzeniem jest 

artykuł w Gazecie Współczesnej. Radna sugeruje usunięcie problemu przed zakończeniem 

remontu, a nie po zakończeniu prac. 

 

Jacek Juszkiewicz przedstawił sytuację złej jakości chodników na skrzyżowaniu ulicy 

Krakowskiej i Hubala. Zły stan polega na tym, że są w  rozsypce oraz porośnięte trawą           

i mchem. Radny pyta czy w przyszłości jest planowana modernizacja nawierzchni chodnika 

czy pozostanie w takim stanie na dłużej? Drugim problemem jest brak oznakowania nazwy 

ulicy na jej końcu, stąd radny nie ma pewności czy dobrze umiejscowił problem. Kolejna 
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sprawa poruszona przez radnego dotyczyła zeszłorocznych petycji mieszkańców w sprawie 

remontów ona osiedlu Piastowskim. Radny podziękował Panu Prezydentowi za zrealizowanie 

obietnic remontowych na tym osiedlu, miedzy innymi chodnik na ul. Jagiełły, ulicę Łokietka, 

zapory na ul. Wazów. 

 

Wojciech  Malesiński zwrócił uwagę, że jadąc ulicą Przytorową, na wysokości hurtowni, jest 

bardzo wiele dziur w nawierzchni, co może doprowadzić do uszkodzenia zawieszenia. Radny 

sugeruje aby nasze służby odpowiedzialne za stan dróg udały się na miejsce i naprawiły 

nawierzchnię. 

 

Zbysław Grajek podziękował za zainteresowanie i działania na ulicy Krzywólka. Z racji 

niemożności uczestnictwa w ostatnim spotkaniu z mieszkańcami, radny poprosił Pana 

Prezydenta o informacje na temat uzgodnienia tego projektu z mieszkańcami. 

 

Przewodniczący stwierdził wyczerpanie pytań i interpelacji, dodając, że odpowiedzi na nie 

udzieli Pan Prezydent w punkcie 25 porządku obrad bądź też pisemnie w terminie 14 dni. 

 

 

Ad pkt. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 30  do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/271/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Suwałk.  

-stanowi załącznik nr 31 do protokołu 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 32 do protokołu.  
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Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 –  21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/272/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Suwałk.  

-stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Ad pkt. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/273/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Suwałk.  

-stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad pkt. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk.  
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji - załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/274/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Suwałk.  

-stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad pkt. 17 

Informacja z działalności Parku Naukowo-Technologicznego Polska – Wschód               

w Suwałkach Sp. z o.o.  

Zdzisław Przełomiec poinformował, że materiał ten był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Finansowo Budżetowej w dniu 16 sierpnia 

2016r. Zakomunikował również, że na sesji obecny jest Prezes PNTPW i przypadku pytań        

i uwag, udzieli odpowiedzi na nie. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Informacja z działalności Parku Naukowo-Technologicznego Polska – Wschód  w Suwałkach 

Sp. z o.o. została przyjęta.  

-stanowi załącznik nr 41  do protokołu 

 

Ad pkt. 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: "Budowa pełnowymiarowej sali 

gimnastycznej wraz z zapleczem sportowym i łącznikiem przy istniejącym budynku 

Zespołu Szkół w Starym Folwarku". 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 42 do protokołu.  

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 43 do protokołu. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/275/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do 

projektu pod nazwą: "Budowa pełnowymiarowej sali gimnastycznej wraz z zapleczem 

sportowym  i łącznikiem przy istniejącym budynku Zespołu Szkół w Starym Folwarku". 

 - stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Ad pkt. 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: ”Budowa  i rozbudowa drogi 

gminnej Nr 102019B Bobrowisko-Wiatrołuża km 0 + 000 – km 2+402 do drogi 

powiatowej nr 1153B-Etap II . 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/276/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do 

projektu pod nazwą: ”Budowa i rozbudowa drogi gminnej Nr 102019B Bobrowisko         

-Wiatrołuża km 0 + 000 – km 2+402 do drogi powiatowej nr 1153B-Etap II . 

- stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Ad pkt. 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2016 rok.                            

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 48 do protokołu.  
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Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/277/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2016 rok. 

 - stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Ad pkt. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2016–2030.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 51 do protokołu.  

 

Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 

opinię Komisji- załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/278/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata          

2016–2030. 

 - stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

Ad pkt. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie rozpatrzenia skargi Ireny D. na działalność 

Prezydenta Miasta Suwałk.  
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Zbigniew R. De-Mezer - przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji      

- załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/279/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi Ireny D. na działalność Prezydenta Miasta Suwałk.             

- stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

 

Ad pkt. 23 

Wybór  wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach.   

 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że zgodnie z art. 19 ust 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990r.              

O samorządzie gminnym– „ Rada gminy wybiera ze swego grona Wiceprzewodniczacego 

bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady        

w głosowaniu tajnym”.  

Przewodniczący zapytał czy będą zgłoszone kandydatury. 

Nie zgłoszono kandydatur. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że w wyniku braku kandydatur, realizacja punktu stała się 

bezprzedmiotowa. 

 

Ad pkt. 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych komisji 

Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że radny Tadeusz Czerwiecki złożył wniosek, w którym 

wyraził chęć pracy w Komisji Oświaty i Wychowania. W związku z powyższym zachodzi  

konieczność dokonania zmian w uchwale w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                 – 21 radnych 

  przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXII/280/2016 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach     

-stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
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Ad pkt. 25 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz.  

 

Tadeuszowi Czerwieckiemu, w kwestii zdemontowanych spowalniaczy na ulicy Szpitalnej przy 

ZS nr 3 w Suwałkach,  Prezydent poinformował, że wkrótce pojawią się nowe spowalniacze typu 

wyspowego, takie jak zamontowano na ulicy Nowomiejskiej. Ta operacja zamiany spowalniaczy  

ma na celu ułatwienie bezkolizyjnego poruszania się autobusów ulicą Szpitalną, zaś ruch 

samochodów osobowych zostanie spowolniony. Zarząd Dróg i Zieleni jest w trakcie prac. 

W sprawie płatnych parkingów,  Prezydent przypomniał, że stawka za brak opłaty parkingowej to 

50zł, a kwota 30zł jest to opłata obniżona za uregulowanie płatności w ciągu 7 dni. W efekcie jest 

to duża zniżka, a nie zwyżka. Natomiast w kwestii gradacji kar - mamy regulamin 

funkcjonowania strefy płatnego parkowania zatwierdzony przez Radę Miejską oraz jest podpisana 

umowa z operatorem strefy. Zmiana w opłatach wymagałaby zmiany uchwały oraz zmiany 

obowiązującej umowy. Jeżeli większość radnych chciałaby ten temat rewidować to możemy 

rozpocząć rozmowy na ten temat. Prezydent dostrzegł jednak problematyczność                              

z dokumentowaniem czasu spóźnienia. Jeśli propozycje zmian nie będą kolidowały z umową         

z operatorem strefy, Prezydent zadeklarował otwartość do rozmów. 

W sprawie deklaracji śmieciowych i zwalniania z opłat za gospodarowanie śmieciami na czas 

wyjazdów, Prezydent poinformował, że Miasto Suwałki nie monitoruje tego zjawiska,                  

a  spółdzielnie mieszkaniowe nie przekazują takich informacji. Zadeklarował przyjrzenie się temu 

tematowi i przeprowadzenie rozmów ze wszystkimi spółdzielniami mieszkaniowymi. 

W sprawie projektu uchwały Rady Miejskiej dotyczącej opłat za odprowadzanie wód opadowych,  

Prezydent poinformował, że Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił się do niego w tej sprawie     

i została udzielona odpowiedź. W ostatnim czasie zaszły nowe okoliczności mogące                      

w znaczący sposób wpłynąć na wysokość opłat. Obecnie przygotowywany jest projekt zmian     

w prawie wodnym, gdzie zostanie wprowadzona nowa opłata za pobór wód gruntowych.            

W związku  z tym nowe opłaty będą musiały być włączone w taryfy opłat przez spółki wodno      

- kanalizacyjne. Skala podwyżki wraz z nowa opłatą zmienną może sięgnąć 18%, co jest 

podwyżką znaczącą. Również w tym projekcie ustawy , zmianie ulegną zasady pobierania opłat 

za wody opadowe. Zdaniem  Prezydenta, w tej chwili niezasadne są  prace w tym temacie. Należy 

poczekać na wejście w życie nowej ustawy. 

 

Annie Ruszewskiej, w związku ze swoją wypowiedzią na temat małego zainteresowania 

mieszkańców,  Prezydent odpowiedział, że w chwili jego cytowanej wypowiedzi były złożone     

4 wnioski. Na dzień dzisiejszy złożono 13 wniosków co stanowi postęp i nadzieję że będzie ich 

więcej. Prezydent zauważył wyczerpywanie się pomysłów mieszkańców. Stwierdził, że 

mieszkańcy doskonale wiedzą o istnieniu programu lecz jeśli ilość tegorocznych wniosków nie 

będzie zbliżona do ilości   z lat poprzednich, to rozważy przeprowadzenie dodatkowej kampanii 
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informacyjno- promocyjnej w przyszłym roku. 

 

Andrzejowi Łuczajowi , w sprawie dodatkowego oznakowania ścieżek rowerowych,  

Prezydent odpowiedział, że należy to rozważyć zważywszy na takie rozwiązania w innych 

miastach. Przyznał, że często oznakowanie przejazdów dla rowerów na skrzyżowaniach jest 

mało czytelne i stwarza wiele problemów zarówno dla rowerzystów jak i kierowców. 

Oznakowanie poziome innym kolorem niż kolor jezdni mogłoby się znacząco przyczynić do 

wzrostu bezpieczeństwa. Prezydent zadeklarował, że przekaże tą sprawę  Zarządowi Dróg             

i Zieleni w Suwałkach celem przedstawienia rozwiązań technicznych i zgodności z prawem. 

W temacie kładek na Czarnej Hańczy w pobliżu ulic Waryńskiego i Sejneńskiej,  Prezydent 

stwierdził, że nie wie dlaczego chodnik nie został utwardzony na całej długości ciągu pieszo- 

rowerowego. Prawdopodobnie przyczyną mogą być sprawy  własności gruntu przez który 

przebiega ciąg pieszo- rowerowy.  Prezydent zadeklarował, że przekaże tą sprawę  Zarządowi 

Dróg i Zieleni w Suwałkach celem przeanalizowania przyczyny takiego stanu. 

Prezydent przypomniał że sprawa mostku przy przejeździe kolejowym była wielokrotnie 

poruszana przez mieszkańców. Problem z jego remontem polega na tym, że mostek jest 

własnością PKP i jest na terenie zamkniętym- kolejowym. Zachodzi obawa, że zgłoszenie do 

PKP problemu złego stanu technicznego mostku może skutkować jego rozebraniem                 

i z sytuacji takiej, że jest ale w złym stanie może dojść do tego, że nie będzie go wcale. 

Prezydent obiecał wystąpić z pismem do PKP. 

Irenie Schabieńskiej , Prezydent, w odpowiedzi na prawdopodobieństwo niedotrzymania 

terminu zakończenia remontu ul. Świerkowej, stwierdził, że przeprowadził rozmowę              

z wykonawcą tego zadania, Prezesem i V-ce Prezesem PDM,  gdzie obaj podtrzymali 

dotrzymanie pierwotnego terminu.  

Prezydent poinformował, że wysepki przy przejściach dla pieszych przy wjeździe na rondo 

Świerkowa/ Nowomiejska zostaną poddane korekcie. Decyzję o korekcie poprzedził test 

przejazdu autobusem, który miał problem z płynnym przejazdem. Próba polegała na skręcie z 

ulicy Jana Pawła w ulicę Świerkową. Niestety autobus się nie zmieścił. Wynika z tego, że 

biura projektowe błędnie projektują, stąd zadaniem ZDiZ i PGK jest zwracanie uwagi na te 

projekty. Wykonawca budowy buduje według projektu i nie możemy mieć do niego pretensji. 

Staramy się wyłapywać błędy na etapie realizacji. Prezydent poinformował, że polecił 

sprawdzić wszystkie projekty drogowe czy były analizowane przez ZDiZ i komunikację 

miejską. 

Jackowi Juszkiewiczowi w sprawie remontu ulicy Krakowskiej dochodzącej do Hubala,  

Prezydent poprosił aby radny dokładnie wytłumaczył obecnemu na sesji zastępcy Dyrektora 

ZDiZ o jakie miejsce dokładnie chodzi. Ponadto remonty na osiedlu Piastowskim są 

realizowane na bieżąco i wszystko idzie zgodnie z planem i powyższe zadanie inwestycyjne  

nie jest niczym zagrożone.  
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Wojciechowi Malesińskiemu zgłaszającemu dziury i zły stan nawierzchni na ulicy 

Przytorowej, Prezydent odpowiedział, że trwa przebudowa chodników i jezdni od ulicy 

Sejneńskiej do zakrętu na wysokości stacji paliw lokomotyw PKP. Jeśli chodzi o dalszy 

odcinek przed ciągiem hurtowni i składów opałowych, Prezydent polecił ZDiZ sprawdzenie    

i uzupełnienie ubytków. Dodatkowo  Prezydent polecił dla ZDiZ uzupełnienie ubytków           

w nawierzchni zjazdu z ulicy Wojska Polskiego w ulicę Hubala. 

 

Zbysławowi Grajkowi, w sprawie ulicy Krzywólka,  Prezydent powiedział, że odbyły się 

dwa spotkania z zainteresowanymi mieszkańcami Krzywólki. W tym roku założono 

opracowanie dokumentacji i projektu, a w przyszłym roku rozpocznie się budowa. Pierwsze 

spotkanie z mieszkańcami było około 1,5 miesiąca temu ZS nr3 na ul. Szpitalnej. Przybyło 

wielu mieszkańców, był projektant który przedstawił projekt z pasem drogowym o szerokości 

15m. Taka szerokość była bardzo krytycznie odebrana przez mieszkańców ze względu na 

duże zajęcia ich posesji. W związku z tym Prezydent polecił korektę szerokości pasa 

drogowego. W nowym opracowaniu udało się zwęzić pas do 12,5m w wyniku rezygnacji        

z pasa zieleni, który według mieszkańców był zbędny. Korekta ograniczyła potrzebę wykupu 

nieruchomości co znacznie ograniczy wydatki na tą  inwestycję. Korekta uzyskała zgodę 

większości mieszkańców. Prezydent nadmienił, że zwrócili się do niego mieszkańcy z ulicy 

Krzywólka od zjazdu przy szpitalu od ulicy Szpitalnej, z pytaniem kiedy zamieszkały przez 

nich odcinek  doczeka się remontu. W odpowiedzi mieszkańcy usłyszeli, że w przyszłym roku 

prawdopodobnie nie będzie możliwości realizacji tego przedsięwzięcia, jednak remont 

zostanie wpisany do projektu budżetu na przyszły rok.  

 

Ad pkt. 26 

Zdzisław Przełomiec podziękował za inicjatywę Klubu i potwierdził że uchwała została 

skierowania do uzupełnienia braków formalnych. W odpowiedzi radny Tadeusz Czerwiecki 

stwierdził, że nie widzi  problemu i przeszkód z procedowaniem uchwały w sprawie opłat za 

wody opadowe ponieważ w ustawie będzie określona kwota, która będzie pobierana  

niezależnie od opłat miejscowych. 

 

Ad pkt. 27 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Zamknięcie obrad. 

Zdzisław Przełomiec zakomunikował, że pismem z dnia 10 sierpnia 2016r. Z-ca Prezydenta 

Miasta Suwałk Pani Ewa Sidorek zwróciła się z prośbą o wytypowanie dwóch radnych do 

pracy w komisji do spraw rozpatrywania wniosków o przyznanie stypendiów. W związku       

z powyższym, Przewodniczący poinformował, że skierował prośbę do Pani Anny 

Ruszewskiej Przewodniczącej Komisji Oświaty i Wychowania o wskazanie chętnych radnych 

do pracy w tej komisji. 

Zgłoszono dwie kandydatury: 

Pani Anna Ruszewska 

Pani Dorota Anna Jabłońska 

 

Zdzisław Przełomiec zwołał kolejne posiedzenie Rady Miejskiej na dzień 28 września 2016 

roku na godz. 10
00 

. Poinformował, że poświęcona będzie wyborom  przewodniczącego Rady 
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Miejskiej oraz rozpatrzeniu tematów ujętych w przyjętym „Planie pracy Rady Miejskiej         

w Suwałkach na 2016 r. i rozpatrzeniu projektów uchwał wynikających z bieżącej pracy 

Prezydenta Miasta. Sesja odbędzie się w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego  

w Suwałkach przy ulicy Mickiewicza 1.  

 

Zamknął XXII sesję Rady Miejskiej, podziękował przybyłym za uczestnictwo, a radnym  

za aktywny udział w obradach.  

 

Na tym protokół zakończono.  

                   Przewodniczący 

            Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                Zdzisław Przełomiec 

 

Protokół sporządził: 

Marcin Andrzej Szypulski 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


